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Zápisnica z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Socovciach, 
konaného dňa 17. 12. 2014 o 19.00 hodine  

v kancelárii Obecného úradu Socovce. 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie 
2. Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola uznesení 
4. Návrh rozpočtu 
5. Webová stránka obce Socovce 
6. Schválenie komisií pri obecnom úrade v Socovciach 
7. Diskusia 
8. Návrh uznesenia 
9. Záver 

Starostka obce požiadala o doplnenie bodu: Určenie zástupcu starostu 

 

1. Otvorenie 

Rokovanie ustanovujúceho zasadania Obecného zastupiteľstva v Socovciach otvorila a viedla 
starostka obce Socovce p. Iveta Krupcová, ktorá privítala všetkých prítomných. 

 

2. Určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starostka určila p. Vladislava Brisudu a p. Petra Krupca. 

Za zapisovateľku určila p. Radoslavu Grígerovú. 

 

3. Kontrola uznesení 

Kontrola uznesení predchádzajúceho zastupiteľstva prebehne v spolupráci s kontrolórkou 
obce, ktorá má kontrolu plnenia uznesení v pláne svojej činnosti na II. polrok 2014. Správa 
o kontrole uznesení bude podaná na najbližšom zasadnutí OZ. 

 

4. Menovanie zástupcu starostu 

Starostka za svojho zástupcu vymenovala p. Máriu Krasničanovú. 
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 5. Návrh rozpočtu 

Poslanci prerokovali návrh rozpočtu podľa predložených materiálov. 

prítomní poslanci OZ: 5  

za: Dom, Grígerová, Krasničanová  

proti: 0  

zdržal sa: Brisuda, Krupec   

nehlasoval: 0 

 

6. Webová stránka obce 

Keďže momentálne webová stránka obce www.socovce.sk nie je funkčná pre nezaplatenie 
poplatku za doménu, starostka navrhovala stránku zrušiť a vytvoriť novú. Poslankyňa 
Grígerová dala návrh, aby sa poplatok za doménu v sume 14,76€ s DPH uhradil a kým 
vznikne nová stránka bude zatiaľ fungovať stará. 

prítomní poslanci OZ: 5  

za: Brisuda, Dom, Grígerová, Krasničanová, Krupec 

proti: 0  

zdržal sa: 0  

nehlasoval: 0 

 

7. Schválenie komisií pri Obecnom úrade v Socovciach 

Starostka dala návrh, aby boli určené komisie, poslanci si premyslia aké komisie by mali 
pracovať pri obecnom úrade, určiť ich náplň a prostredníctvom Socovského spravodaja 
osloviť občanov, ktorí by mali záujem pracovať v komisii  

prítomní poslanci OZ: 5  

za: Brisuda, Dom, Grígerová, Krasničanová, Krupec 

proti: 0  

zdržal sa: 0  

nehlasoval: 0 
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8. Diskusia 

- starostka informovala, že v januári 2014 bol schválený nákup notebooku do kancelárie obec. 
úradu, nákup nebol realizovaný, preto notebook bude zakúpený ešte do konca roku 2014 

- starostka informovala, že chce obnoviť vydávanie Socovského spravodaja. Najnovšie číslo 
by malo vyjsť do 31.12.2014 

- starostka po dohode s poslancami určila dátum inventúry majetku obce na nedeľu 
21.12.2014 o 16.00 hod. 

- p. Grígerová a p. Mencel informovali, že v minulosti sa v kancelárii obec. úradu nachádzali 
2 historické kroniky, ktoré tam teraz už nie sú. Predchádzajúca starostka povedala, že kroniky 
dala do archívu. Odporúča sa zistiť, v ktorom archíve sa kroniky nachádzajú. 

- starostka informovala, že lipa pri kríži smerom na Mošovce bola spílená, drevo sa stále 
nachádza na mieste, poslanci sa dohodli, že do spravodaja dajú výzvu na odstránenie dreva 
občanmi, ktorí si ho môžu zobrať na kúrenie 

- najbližšie zasadnutie OZ sa uskutoční v nedeľu 11.1.2015 o 18.00 hod.  

 

9. Návrh na uznesenie 

Starostka obce dala hlasovať o návrhu na uznesenia. 

prítomní poslanci OZ: 5  

za: Brisuda, Dom, Grígerová, Krasničanová, Krupec 

proti: 0  

zdržal sa: 0  

nehlasoval: 0 

 

10. Záver 

Na záver starostka poďakovala prítomným za účasť. 

 

V Socovciach dňa 17. decembra 2014  

 

Zapísala: Radoslava Grígerová 
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Overovatelia:  Vladislav Brisuda: …............................................. 

 

Peter Krupec: …........................................ 
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UZNESENIE 

z 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Socovce 

zo dňa 17. decembra 2014 

  

 

1. Návrh rozpočtu 
 

Uznesenie č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Socovciach na základe predložených materiálov prerokovalo 
návrh rozpočtu na rok 2015 

A. schvaľuje návrh rozpočtu na rok 2015 
B. poveruje starostku obce, aby do 19.12.2014 zverejnila tento návrh na informačnej 

tabuli obce 
 

................................. 
podpis starostky obce 

 
 
 
 

2. Webová stránka obce Socovce 

Uznesenie č. 5 

Obecné zastupiteľstvo v Socovciach zvážilo návrhy starostky a p. Grígerovej o nefunkčnosti 
webovej stránka obce www.socovce.sk pre nezaplatenie poplatku za doménu, starostka 
navrhovala stránku zrušiť a vytvoriť novú. Poslankyňa Grígerová dala návrh, aby sa poplatok 
za doménu v sume 14,76€ s DPH uhradil a kým vznikne nová stránka bude zatiaľ fungovať 
stará. 

A. schvaľuje úhradu za doménu socovce.sk a obnovenie činnosti webovej stránky 
B. poveruje p. Grígerovú zistením možnosti zaplatenia poplatku do 19.12.2014 

 
 

................................. 
podpis starostky obce 
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3. Historické kroniky z kancelárie obec. úradu 
 

Uznesenie č. 6 

Obecné zastupiteľstvo v Socovciach na základe informácie p. Grígerovej a p. Mencla o tom, 
že v minulosti sa v kancelárii obec. úradu nachádzali 2 historické kroniky, ktoré tam teraz už 
nie sú a informácie predchádzajúcej starostky, že kroniky dala do archívu  

A. poveruje starostku obce zistiť, v ktorom archíve sa kroniky nachádzajú  

 

................................. 
podpis starostky obce 

 
4. Drevo zo spílenej lipy pri kríži 

 
Uznesenie č. 7 

 

Na základe informácie starostky o tom, že lipa pri kríži smerom na Mošovce bola spílená a 
drevo sa stále nachádza na mieste,  

A. poveruje redakčnú radu Socovského spravodaja zverejniť výzvu na odstránenie dreva 
občanmi, ktorí si ho môžu zobrať na kúrenie 
 

................................. 
podpis starostky obce 

V Socovciach 17. 12. 2014 

 

 

 


